
USER MANUAL

Wireless Microphone

充电仓 麦克风 接收端

产品介绍

       尊敬的用户，感谢您选择使用我们的无线领夹麦克风。本

说明书将为您提供清晰的使用指南，帮您快速上手和充分利用

产品的功能。

       本产品由三部分构成：麦克风，接收端及充电仓。可提供

专业级别的录音直播输出，即插即用，无需APP，可用于网络

直播，视频VLOG拍摄，节目访谈，采访录音，视频教学等场

景使用。

1、取出麦克风及接收端(无充电仓产品须开机)

使用方法 使用方法

2、将接收端插入手机(麦克风及接收端指示灯长亮即可使用)。

麦克风-按键 

开/关机——长按多功能键 

降     噪——单击多功能键

混     响——双击多功能键

静     音——三击多功能键

多功能键

麦克风-指示灯

蓝灯慢闪——配对中

蓝灯长亮——已配对

绿灯长亮——充电中

绿  灯 灭——充满电

闪  红 灯——低电量

蓝灯长亮——降噪开启

蓝灯长亮——混响开启

蓝灯常亮——静音开启

指示灯：

接收端-指示灯

配对指示灯

红灯长亮——已配对

红灯慢闪——配对中

充电仓

电量显示

25%
50%
75%
100%

充电口

手机充电

拍短视频或直播时

可通过接收端的接口给手机充电。

防风帽拆装

安装 拆卸

向下按压 从一侧向另一侧拔开

常见问题

1，为什么连接手机后无法正常录音?

     *请检查麦克风和接收端的连接指示灯是否常亮。

     *请检查麦克风电量是否充足，若低电量，请及时充电。

     *部分小米，华为手机要更新手机版本（设置>我的设备>版

       本>检查更新）。

     *部分品牌手机如 VIVO,OPPO,Realme,Oneplus,igoo 等需

       要打开“OTG"功能及打开外接录音设备

     第一步: 打开“OTG“流程: 手机设置>其他设置>OTG>打

                 开(或在设置里的搜索框里搜索“OTG“并打开）

     第二步: 打开外接设备流程:  设置>声音与振动>更多声音设

                 置>默认录音设备>外接设备

2，麦克风无法为设备自带的相机App录音?

     *部分品牌手机的系统出于严苛的限制，阻止了麦克风获取

音频权限，并非麦克风的质量原因。若出现这种情况请和品牌

手机厂家联系。

    *本产品兼容市面上绝大多数App，请尝试使用其他App替

代。

常见问题

3，录出来的声音有噪音?

     *检查麦克风是否打开降噪模式(第二颗指示灯常亮为开起)

      单击多功能键可开启降噪。

4，录出来的声音偏小声?

     *请合理拉近麦克风与发声源的距离，避免破音。

    *请单击接收端上的麦克风音量键增加音量。

     *部分品牌手机如VIVO,OPPO,Realme,Oneplus,iqoo等需

      要打开“OTG"功能及打开外接录音设备(请按常见问题第

      一点操作)。

5，有风噪声怎么办?

     *若购买了配有防风帽的型号，请把防风帽安装在麦克风上。

6，录音时连接的手机低电量该怎么办?

     *请将充电线连接到接收端的充电口，即可为手机充电。 

7，有回响怎么办?

     *检查麦克风是否开启了混响功能(第三颗指示灯亮为开启)

       双击多功能键可关闭回响。

     *在直播间里进入点歌界面，在调音里设置为原声。

8，直播中有回音怎么办?

     *请关闭观看直播间手机的声音，否则会有回音出现(同一

      个空间观看直播间的手机不能有声音)。

产品参数

无线传输 : 2.4GHz

声音延时 : <20ms

频率响应 : 20Hz-20KHz

灵 敏  度  : -35dB

信 噪  比  : -65dB

传输距离 : 20米(转身)- 40米(可视)

麦 克  风  : 360度全指向

续      航 : 麦克风 : 7H         

               搭配充电仓使用 : 24H

电池容量 : 麦克风 : 80mAh 

               充电仓 : 400mAh

输入电压 : DC4.5-5.2V

适 配  器  : 5V/1A

重      量 : 麦克风 : 8克     

               接收器 : 5克     

               充电仓 : 69克

尺      寸 : 麦克风 : 44.4*16.1*17.5mm

               接收端 : 44.5*16.6*7.7mm

               充电仓 : 89*60.5*31mm

安全注意事项

1. 产品内含强磁，为避免产生磁化影响，请远离磁卡、IC卡、

    植入性医疗设备(如心脏起搏器)、硬盘、RAM芯片等易受干

    扰设备。

2. 严禁使产品接触任何液体，切勿将产品浸入水中或将其弄

    湿。切勿在雨中或者潮湿的环境中使用产品。产品内部接触

    水后可能发生腐蚀反应，从而引发电池自燃甚至爆炸。

3. 若产品发生起火，请立即使用水、水雾、沙、灭火毯千粉、

    二氧化碳灭火器灭火。请根据实际情况按以上推荐顺序选

    择灭火方式。

4. 请在温度为-10°C至45°C之间的环境中使用产品，产品的充

    电环境温度为5°C至45°C。

5. 禁止以任何方式拆解产品。若拆解过程中刺破电池将会导致

    电池内部电解液泄露、甚至引发起火、爆炸。

6. 禁止机械撞击、碾压或抛掷产品。请勿在产品上放置重物。

7. 请勿将产品放置在加热设备、烹饪设备、高压容器等（如微

   波炉、电池炉、电烤箱、电暖器、高压锅、热水器 、燃气

   灶等）的附件或其内部，以防止电池过热发生爆炸。

8. 禁止将产品放在靠近热源(火炉或加热器等)的地方以及将产

    品置于热天的汽车内。切勿将产品存储在超过60°C的环境

    下。

安全注意事项

9. 切勿将电池彻底放完电后长时间存储，以避免电池进入过放

    状态而造成电芯损坏，将无法恢复使用。

10. 必须使用原装配套型号的充电仓、数据线和电池。

11. 使用未经厂商认证的，或者非配套型号的充电仓数据线、

      电池，可能引发触电、火灾、爆炸或其他危险。

注意:

       由于产品版本升级或其它原因，本说明书会不定期进行更

新。

       除非另有约定，本文档仅作为使用指导。本文档中的所有

陈诉、信息、建议不构成任何的明示或暗示的担保。
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Wireless Microphone

Charging compartment Microphone Receiving end

Product Introduction

Dear user, thank you for choosing to use our wireless lavalier 
microphone. This manual will provide you with clear usage guidelines to 
help you quickly get started and fully utilize the product's functions.
This product consists of three parts: microphone, receiver, and charging 
compartment. It can provide professional level recording and live 
streaming output, plug and play, without the need for an app, and can be 
used for online live streaming, video VLOG shooting, program 
interviews, interview recording, video teaching and other scenarios.

1. Remove the microphone and receiver(Products without charging 
compartment must be turned on)

Usage method

2. Insert the receiving end into the phone (the microphone and receiving 
end indicator light remain on for use).

Usage method

On/Off - 
Long press and hold the multifunction 
button

Noise reduction - 
click on the multifunction button

Reverb - 
Double click on the multifunction key

Mute - 
Three click multifunction key

Multiple use key

Microphone - Button

Long blue light on- 
noise reduction on

Long blue light on - Reverb on

Blue light always on - mute on

lndicator light:

Blue light flashing slowly - 
pairing in progress

Blue light permanently on - 
paired

Long green light on - 
charging medium green

Light off - 
full of lightning flashes

Red light - low battery

Microphone - indicator light

Paired indicator light

Red light stays on 
- paired

Red light flashing slowly 
- pairing in progress

Receiving end - indicator light

Charging port

Charging compartment

Power display

25%

50%

75%

100%

When shooting short videos or live broadcasts

The phone can be charged through the interface on the receiving end.

Phone charging

Install Disassembly

Press down Pull apart from one 
side to the other

Disassembly and assembly

1. Why can't I record normally after connecting to my phone?
*Please check if the connection indicator lights of the microphone and 
receiver are always on.
*Please check if the microphone battery is sufficient. If the battery is low, 
please charge it promptly.
*Some Xiaomi and Huawei phones need to update their phone versions 
(Settings > My Device > Version > Check for updates).
*Some brands of mobile phones, such as VIVO, OPPO, Realme, 
Oneplus, igoo, etc., require the OTG "function to be turned on and 
external recording devices to be turned on
Step 1: Open the "OTG" process: Phone settings > Other settings > 
OTG > Open or search for "OTG" in the search box in the settings and 
open it)
Step 2: Open the external device process: Settings > Sound and 
Vibration > More Sound Settings > Default Recording Device > External 
Device
2. Can't the microphone record for the camera app that comes with 
the device?
*Some brands of mobile phones have strict restrictions on the system, 
which prevent the microphone from obtaining audio permissions, not 
due to the quality of the microphone. If this situation occurs, please 
contact the brand phone manufacturer.
*This product is compatible with the vast majority of apps on the market. 
Please try using other apps instead.
3. Is there noise in the recorded sound?
*Check if the microphone is in noise reduction mode (the second 
indicator light is always on). Click the multifunction button to turn on 
noise reduction.

Frequently asked question

4. Is the recorded sound too low?
*Please shorten the distance between the microphone and the sound 
source reasonably to avoid breaking the sound.
*Please click the microphone volume button on the receiving end to 
increase the volume.
*Some brands of mobile phones, such as VIVO, OPPO, Realme, 
Oneplus, iqoo, etc., require the "OTG" function to be turned on and 
external recording devices to be turned on (please follow the first step of 
the FAQ).
5. What should I do if there is wind noise?
*If you purchased a model equipped with a windshield, please install the 
windshield on the microphone.
6. What should I do if the connected phone has low battery during 
recording?
*Please connect the charging cable to the charging port on the receiving 
end to charge the phone.
7. What if there is an echo?
*Check if the microphone has the reverb function turned on (the third 
indicator light is on). Double click the multifunction button to turn off 
reverb.
*Enter the song request interface in the live broadcast room and set it to 
the original sound in the tuning section.
8. What if there is an echo during the live broadcast?
*Please turn off the sound on your phone while watching the live 
broadcast, otherwise there will be echoes (phones in the same space 
cannot have sound while watching the live broadcast).

Frequently asked question

Wireless transmission: 2.4GHz

Sound delay:<20ms

Frequency response: 20Hz-20KHz

Sensitivity: -35dB

Signal to noise ratio: -65dB

Transmission distance: 20 meters (turning) -40 meters (visible)

Microphone: 360 degree omnidirectional

Range: Microphone: 7H

            Paired with charging compartment: 24H

Battery capacity: Microphone: 80mAh

                           Charging compartment: 400mAh

Input voltage: DC4.5-5.2V

Adapter: 5V/1A

Weight: Microphone: 8 grams

             Receiver: 5g

             Charging compartment: 69g

Size: Microphone: 44.4*16.1*17.5mm

         Receiving end: 44.5*16.6*7.7mm

         Charging compartment: 89*60.5*31mm

Product parameters

1. The product contains strong magnetism. To avoid magnetization 
effects, please stay away from easily interfering devices such as 
magnetic cards, IC cards, implanted medical devices (such as 
pacemakers), hard drives, RAM chips, etc.
2. It is strictly prohibited to let the product come into contact with any 
liquid, and do not immerse the product in water or wet it. Do not use the 
product in rain or damp environments. After contact with water inside the 
product, corrosion reactions may occur, leading to battery self ignition or 
even explosion.
3. If the product catches fire, please immediately use water, water mist, 
sand, fire blanket powder, and carbon dioxide fire extinguishers to 
extinguish the fire. Please choose the fire extinguishing method in the 
order recommended above based on the actual situation.
4. Please use the product in an environment between -10°C and 45°C, 
with a charging environment temperature of 5°C to 45°C.
5. It is prohibited to disassemble the product in any way. If the battery is 
punctured during disassembly, it will lead to electrolyte leakage inside 
the battery, and even cause a fire or explosion.
6. Mechanical impact, rolling or throwing of products is prohibited. Do 
not place heavy objects on the product.
7. Do not place the product in the accessories or inside of heating 
equipment, cooking equipment, high-pressure containers, etc. (such as 
microwaves, battery ovens, electric ovens, electric heaters, high-pres-
sure cookers, water heaters, gas stoves, etc.) to prevent the battery 
from overheating and exploding.

Safety precautions

8. It is prohibited to place products near heat sources (such as stoves or 
heaters) or in cars on hot days. Do not store the product in an 
environment exceeding 60°C.
9. Do not store the battery for a long time after fully discharging it, to 
avoid damage to the battery cell caused by excessive discharge, and it 
will not be able to be used again.
10. The charging compartment, data cable, and battery of the original 
matching model must be used.
11. Using non certified or non matching charging compartment data 
cables or batteries may cause electric shock, fire, explosion, or other 
hazards.

Attention:
Due to product version upgrades or other reasons, this manual may be 
updated from time to time.
Unless otherwise agreed, this document is only intended as a guide for 
use. All statements, information, and suggestions in this document do 
not constitute any express or implied warranties.

Safety precautions
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FCC Warnning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 

pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection againstharmful interference in a residential installation. This equipment generates, 

uses and can radiateradio frequency energy and, if not installed and used in accordance with 

the instructions, maycause harmful interference to radio communications. However, there

is no guarantee thatinterference will not occur in a particular installation. If this

equipment does cause harmfulinterference to radio or television reception, which can be 

determined by turning the equipmentoff and on, the user is encouraged to try to correct the 

interference by one or more of thefollowing measures:

• Reorient or relocate the receiving antenna.

• Increase the separation between the equipment and receiver.

• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected.

• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer 

could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 

conditions:

(1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 

interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled

environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm 

between the radiator and your body. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




